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E/F Solvej 
 

Referat af ordinær generalforsamling 2016 
 
 
Mandag den 5. september 2016 kl. 19.00 blev der holdt ordinær generalforsamling i E/F Solvej i 
Soranernes Hus, Solvej 1, 5. sal, 2000 Frederiksberg. 
 
 
For generalforsamlingen forelå følgende dagsorden: 
 
1. Valg af dirigent og referent. 
 
2. Bestyrelsens beretning for det forløbne år. 
 
3. Fremlæggelse af årsregnskab til godkendelse. 
 
4. Indkomne forslag: 
 

a. Bestyrelsen stiller forslag om udskiftning af stigestrenge til brugsvand i Østejendommen, 
samt udskiftning af kælderledninger, varmtvandsbeholder mv. og montering af vandmå-
lere og udskiftning af varmemålere i både Øst- og Vestejendommen.  
 
Udgiften til renoveringen udgør ca. 2,4 mio. kr., jf. vedlagte indstilling og budgetoverslag, 
som finansieres via foreningens opsparede egenkapital og hensættelser.  

 
5. Godkendelse af budget for 2016/2017, der er budgetteret med uændret fællesbidrag for 

2016/2017. 
 
6. Godkendelse af foreløbig budget for 2017/2018, der er budgetteret med uændret fællesbi-

drag for 2017/2018. 
 

7. Valg til bestyrelsen for en ny 2 årig periode og valg af bestyrelsessuppleanter. 
På valg til bestyrelsen er: Ole Christoffersen, Jørn Duhn og Mette B. Baden. 
På valg til suppleanter er: Jens Myhre, David Hal Mollerup og Anders Grønborg. 

 
8. Valg af revisor.  

 
9. Eventuelt. 
 
Formand Ole Elbæk Christoffersen bød velkommen til generalforsamlingen og til ejendomsad-
ministrator Janne Jensen, kundechef Lone Stausgaard og projektleder Jonas Kanneworff fra CEJ 
Ejendomsadministration A/S. Derefter gik forsamlingen over til at behandle dagsordenen. 
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Side 2 af 5 
 

Ad 1 Valg af dirigent 
 
Bestyrelsen foreslog Janne Jensen som dirigent og Lone Stausgaard som referent, hvilket gene-
ralforsamlingen tilsluttede sig.  
 
Dirigenten takkede for valget og konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt og 
beslutningsdygtig for så vidt angik punkterne på dagordenen. 
Der var fremmøde fra 30 ejerlejligheder med et samlet fordelingstal på 3.200 ud af 7.897 var 
repræsenteret på generalforsamlingen, heraf 1 ejerlejlighed ved fuldmagt.  
 
Dirigenten konkluderede, at beslutningerne på dagsordenen kunne træffes ved simpelt flertal 
efter fordelingstal. 
 
Ad 2 Bestyrelsens beretning 
 
Formanden aflagde bestyrelsens beretning, der var vedlagt indkaldelsen.  
 
 
Økonomi og vedligeholdelse 
 
Der er sket renovering af en opgang med maling, nyt gulv på indgang og på trapper samt ny in-
stallation med nye lamper. Det forventes, at der kan renoveres endnu en opgang i det nye år, og 
her vil der være tale om Howitzvej 59. 
 
Der blev spurgt ind til, hvad tilbageholdt beløb i øvrigt er blevet anvendt til. Bestyrelse oplyste, 
at de bland andet er anvendt på cykelværn. 
 
Hvis der sker skader på rør, er det altid ejendommens bygningsforsikring der skal ind over, da 
ejerforeningen er den eneste der kan tegne en for sikring for skjulte rør. 
 
Da der ikke var flere spørgsmål og kommentarer til beretningen, blev den taget til efterretning. 
 
Ad 3 Årsrapport for 2015/2016 
 
Dirigenten gennemgik årsrapporten for 2015/2016, der viser et overskud på 951.254 kr., heraf 
er 800.000 kr. øremærket til rørprojektet, hvilket vil sige, at nettooverskud udgjorde 151.254 kr. 
pr. 30.04.2016. 
 
Der blev yderligere oplyst, at vandudgiften vil udgå af driften, når vandmålere er installeret, og 
der opstarter vandregnskab. Hvilket må forventes at være fra regnskabsåret 2017/2018. 
 
Årsrapporten blev herefter enstemmigt godkendt. 
 
 
 
 

Pe
nn

eo
 d

ok
um

en
tn

øg
le

: 3
BQ

D
3-

U
PN

CG
-E

26
5O

-0
FW

15
-1

CL
T7

-8
6F

U
B



 

 

 

Side 3 af 5 
 

Ad 4 Forslag 
 

a. Bestyrelsen havde foreslået udskiftning af stigestrenge til brugsvand i Østejendom-
men, samt udskiftning af kælderledninger, varmtvandsbeholder mv. og montering af 
vandmålere og udskiftning af varmemålere i både Øst- og Vestejendommen.  
 
Udgiften til renoveringen vil udgøre ca. 2,4 mio. kr., som finansieres via foreningens 
opsparede egenkapital og hensættelser.  
 
Dirigenten fortalte om fordelen ved elektroniske vand- og varmemålere.  
 
Aflæsning vil foregå ude fra vejen og målerfirmaet skal derfor ikke ind i lejlighederne. 
Det vil give et mere præcist forbrugsregnskab i forhold til nuværende, hvor målerfirmaet 
ofte ikke kan komme ind i flere lejligheder for aflæsning og derfor skønner forbruget.  
 
Jonas Kanneworff gennemgik kort forslaget for udskiftning af vandinstallation i Østejen-
dommen.  
 
Arbejdet omfatter i hovedtræk følgende:  
 

 Udskiftning af stigstrenge til brugsvand placeret i køkken og bad  
 Udskiftning af kælderledninger, asbestsanering, murerlukning af huller  
 2 stk. spulehaner i kælder inklusive rør og fittings  
 Udskiftning af varmtvandsbeholder samt etablering af magnetisk vandbehandling  
 Ny styring til varmtvandsbeholder  

 Asbestsanering af gennemføringen i badeværelsesgulve  
 Afkalkningsanlæg*  

 Nye vandmålere med fjernaflæsning på både koldt og varmt brugsvand (også i 
Vestejen-dommen)  

 Nye varmefordelingsmålere med fjernaflæsning på alle radiatorer i både Øst og 
Vest.  

 
* Der sættes penge af til at montere afkalkningsanlæg med ultralyd på begge ejendom-
me. Denne beslutning kan dog genovervejes ved projektets opstart, da Frederiksberg 
Forsyning overvejer at opsætte centralt afkalkningsanlæg, lignende det HOFOR opsætter 
i Brøndby kommune. 
 
Næstformand Michael Knop fortalte om bestyrelsens opgaver i forbindelse med projek-
tet. Bestyrelsen står for al kommunikation med medlemmerne. Det vil være bestyrelsen, 
som udsender varslingsbreve om adgang til lejligheden mv. 
 
Bestyrelsen opfordrer til, at medlemmerne ”lytter og læser al koŵŵuŶikatioŶ vedrøren-
de projektet”. 
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Side 4 af 5 
 

Bestyrelsen oplyste, at der vil komme en fast pris fra entreprenøren på udskiftning af 
ejers egne vandrette rør. Alle opfordres til at tage imod tilbuddet og få skiftet de indivi-
duelle rør samtidig med, at entreprenøren er i ejendommen. Dette vil hjælpe med at ud-
giften til forsikringsskader kan formindskes.  
 
Der var spørgsmål til asbestsanering i Vestejendommen. Det blev oplyst, at der kun var 
foregået sanering omkring selve rørføringen, så ejerne bør få gulvet i badet undersøgt 
for asbest ved en renovering, da asbesten er i det gamle fliseklæbemiddel. 
En beboer spurgte ind til skadesstatistikken. Det blev oplyst, at der er tale om mange ty-
per skader, både rør, skybrud, indbrud og rådskader. Men administrator vil kunne hente 
en skadesstatistik, som går ca. 4 år tilbage. 
Der var spørgsmål til, hvorfor faldstammer ikke skiftes samtidig med vandinstallationer-
ne. Der er ikke penge til begge dele. Det er besluttet på en tidligere generalforsamling, at 
de skiftes løbende når det er nødvendigt. 
Ved renoveringen i Vestejendommen, var det varme vand lukket i dagtimerne kl. 8-16, 
men der var koldt vand hele dagen.  
En beboer gjorde opmærksom på, at altanprojektet kan komme i kompilation med rør-
projektet, da der kan være rør, der skal ændres på i forbindelse med etablering af dør til 
altanen, hvis denne skal være fra køkkenet.  
  
Projektet blev herefter enstemmigt vedtaget med en beløbsramme på 2,4 millioner kr.  
 

 
Ad 5 Budget 2016/2017 
 
Dirigenten gennemgik budgettet for 2016/2017, med uændret fællesbidrag.  
 
Der var spørgsmål til udgiften til vand- og afledningsafgift. Denne udgift vil udgå af driften, når 
vandmålere er opsat og vandregnskab effektueres. 
 
Budget 2016/2017 blev enstemmigt vedtaget, med et fællesbidrag på 310 kr. pr. fordelingstal 
pr. år. 
 
Ad 6 Budget 2017/2018 
 
På sidste års generalforsamling var der stemning for, at der fremover skulle være to års budget-
ter.  
 
Foreløbigt budget for 2017/2018 med uændret fællesbidrag blev gennemgået af dirigenten, 
hvorefter det enstemmigt blev godkendt. 
 
Ad 7 Valg af medlemmer til bestyrelsen 
 
På valg til bestyrelsen var bestyrelsesmedlemmerne Ole Christoffersen, Jørn Duhn og Mette B. 
Baden, alle blev genvalgt for 2 år. 
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Side 5 af 5 
 

Som suppleant blev David Hal Mollerup, Jens Myhre og Anders Grønborg genvalgt for et år. 
 
Bestyrelsen har efter generalforsamlingen konstitueret sig således: 

 
Formand Ole Elbæk Christoffersen   (på valg i 2018) 
Jørn Duhn     (på valg i 2018) 
Mette B. Baden    (på valg i 2018) 
Michael Knop    (på valg i 2017) 
Morten Winther    (på valg i 2017) 
 
Som suppleanter: 
Jens Myhre     (på valg i 2017) 
Anders Grønborg    (på valg i 2017) 
David Hal Mollerup    (på valg i 2017) 
 
Ad 8 Valg af revisor 
 
Redmark Statsautorisret Revisionspartnerselskab blev genvalgt.  
 
 
 
Ad 9 Eventuelt 
 
Få emner blev berørt: 
 

- Janne Jensen takkede for de 3 år hun havde været administrator for ejerforeningen og 
lovede, at foreningen er i gode hænder hos Lone Stausgaard. 

- Der er dårlig internet forbindelse, dette ser bestyrelsen på med alvor. 
- Belysning i gården er meget kraftigt om natten, og der blev opfordret til at opsætte be-

vægelsescensor. 
- Det er ikke tilladt at lufte hunde i gården. 

 
Da der ikke var mere til dagsorden, takkede dirigenten for god ro og orden og hævede general-
forsamlingen kl. 20.30. 
 
 
        
 
Dette referat er underskrevet med digital signatur. 
Underskrevet af to medlemmer og dirigenten ifølge vedtægten § 8, stk. 3 
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Dette dokument er underskrevet digitalt via Penneo.com. Signeringsbeviserne i 
dokumentet er sikret og valideret ved anvendelse af den matematiske hashværdi af 
det originale dokument.  Dokumentet er låst for ændringer og tidsstemplet med et 
certifikat fra en betroet tredjepart. Alle kryptografiske signeringsbeviser er indlejret i 
denne PDF, i tilfælde af de skal anvendes til validering i fremtiden.

Sådan kan du sikre, at dokumentet er originalt
Dette dokument er beskyttet med et Adobe CDS certifikat. Når du åbner dokumentet 

i Adobe Reader, kan du se, at dokumentet er certificeret af Penneo e-signature ser-
vice <penneo@penneo.com>. Dette er din garanti for, at indholdet af dokumentet 
er uændret. 

Du har mulighed for at efterprøve de kryptografiske signeringsbeviser indle-
jret i dokumentet ved at anvende Penneos validator på følgende websted: 
https://penneo.com/validate

Underskrifterne i dette dokument er juridisk bindende. Dokumentet er underskrevet via Penneo™ sikker digital underskrift.
Underskrivernes identiteter er blevet registereret, og informationerne er listet herunder.

“Med min underskrift bekræfter jeg indholdet og alle datoer i dette dokument.”

Janne Jensen
dirigent
På vegne af: CEJ A/S
Serienummer: CVR:29803250-RID:1249553782607
IP: 86.58.182.34
13-10-2016 kl. 09:14:12 UTC

Michael Birn Knop
bestyrelsesmedlem
På vegne af: E/F Solvej
Serienummer: PID:9208-2002-2-552578567375
IP: 83.89.214.18
13-10-2016 kl. 09:40:06 UTC

Ole Elbæk Christoffersen
bestyrelsesformand
På vegne af: E/F Solvej
Serienummer: PID:9208-2002-2-032118400677
IP: 94.191.185.214
15-10-2016 kl. 13:01:59 UTC
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 6+fuocdZYaan9tS7AP6ApTBv1mXNVBY+gBKpkYK0WxY=


 
reNZPhdMiZJZW2jQsDvi0yO9oIlX1agLSuSIkMreMxuhwB6WaQsQ3UxyjOTO5BurEZVxEWipi5Gv
F2hdToibInUpqIfOczgaW+rNXQh/IywMA61xQxYLKCg0ASsEfWU/dlwwRfr93PW4mKp0PfYf5fjp
IE2bZvOm4KO+937n4g21fflGVSQRkFoo1SInBdI+am9Xn2RK7ULkMBuLDFIkMEOlaamZkYOfznqt
9MLn/I5pktg9rTf5VL9N+K4ANF7FpQBNIAAVMgOasItPTg4dliffuRktZ9UTten0p3TYBYZESCZW
WMFU5ic4OqMS4KxUIf1Nqt8m7JT4FTLVDFfY8Q==

 
 
 ==


 
 ==


 
   
  signtext 
  host UGVubmVvLmNvbQ==
  logonto UGVubmVvLmNvbQ==
  document_digests VzNzaWEyVjVJam9pTTBKUlJETXRWVkJPUTBjdFJUSTJOVTh0TUVaWE1UVXRNVU5NVkRjdE9EWkdWVUlpTENKa2FXZGxjM1FpT2lJMk4yTTVObVV4WXpWaU56UmtZV015TWpJNE16ZzNOekkzTldJMll6STFaamxqWVRNeVl6SXdaREZoTXpneFkyUXpZbVkwTUdVeU5qZGpOVFkwWVRoaUlpd2lZV3huYjNKcGRHaHRJam9pYzJoaExUSTFOaUo5WFE9PQ==
  openoces_opensign_environment_browser_version MS4x
  openoces_opensign_environment_os_name V2luZG93cyA3
  openoces_opensign_environment_java_vendor T3JhY2xlIENvcnBvcmF0aW9u
  openoces_opensign_environment_applet_context Y29tLnN1bi5kZXBsb3kudWl0b29sa2l0LmltcGwuYXd0LkFXVEFwcGxldEFkYXB0ZXIkQXBwbGV0Q29udGV4dEltcGxANWRiNTA4
  openoces_opensign_environment_locale ZGFfREs=
  openoces_opensign_environment_applet_version Mi4xLjE3
  openoces_opensign_environment_applet_digest dG9kbzogaW1wbGVtZW50
  openoces_opensign_environment_java_version MS44LjBfMTAx
  openoces_opensign_layout_signtext_fontsize MTI=
  openoces_opensign_layout_color_background MjM4LDIzOCwyMzg=
  openoces_opensign_environment_browser_vendor T3JhY2xl
  openoces_opensign_layout_size_height NDUw
  client_ip T0RZdU5UZ3VNVGd5TGpNMA==
  action c2lnbg==
  openoces_opensign_layout_size_width NTAw
  openoces_opensign_environment_local_time VGh1IE9jdCAxMyAxMToxNDowMyBDRVNUIDIwMTY=
  openoces_opensign_environment_browser_name c3VuLnBsdWdpbg==
  openoces_opensign_layout_signtext_fontname RGlhbG9nLnBsYWlu
  challenge Y0dWdWJtVnZMVFUzWm1ZMU1EVXpaR1pqWm1ZM0xqRXdOakkyT0RBeQ==

          


  
 
 
 
 
 
 F0mmLF4gsvLUEKQybzhkIVaMKVC2bA2YsiYpBb1eLHc=


 
DjDMFXUTT8PuBFVEzkCVp7GinPE791/DdY4z4XKKJT7yewMnkgSXvdif/4jcK90qywC3oynePWDs
zNHysQAi9QUlicjNwc0QBV30a5lC0DerxFnsyBt6dn5B7+b/oI+oBon6UrVGGyKEN3rza6/Vjffc
Tq+sA19uLea9mCJyNwmQMxHqf0lyQ7MumiEbRUqB9RGAZzmPTCNTua7ZQtghJjZNGdHv3yOdrFae
/QnNoPw/RaHbdcgovvHYx1GaZr2mjw/mDSp4CYpiWy6b4ClfBPC20faIHM0zF1DjKC50UnPfEJX9
1mqG/9wqgzZhDpoU98ZsEDyCDkoSJ+VhqZhMLg==

 
 
 =


 
  
   
  signtext 
  RequestIssuer UGVubmVvLmNvbQ==
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKFdpbmRvd3MgTlQgMTAuMDsgV09XNjQ7IHJ2OjQ5LjApIEdlY2tvLzIwMTAwMTAxIEZpcmVmb3gvNDkuMA==
  challenge cGVubmVvLTU3ZmY1NjU4MGJkY2IwLjEyNDU0NTY5
  document_digests W3sia2V5IjoiM0JRRDMtVVBOQ0ctRTI2NU8tMEZXMTUtMUNMVDctODZGVUIiLCJkaWdlc3QiOiI2N2M5NmUxYzViNzRkYWMyMjI4Mzg3NzI3NWI2YzI1ZjljYTMyYzIwZDFhMzgxY2QzYmY0MGUyNjdjNTY0YThiIiwiYWxnb3JpdGhtIjoic2hhLTI1NiJ9XQ==
  client_ip ODMuODkuMjE0LjE4
  TimeStamp MjAxNi0xMC0xMyAwOTozOTozNiswMDAw

          


  
 
 
 
 
 
 lN97Owwzoj6iD3a8BsXMejSjv3BZ/Nmxbqe9eh3eQdI=


 
TS4FRhQWw+Lh1O4GgpXJj9V/nvnGQES7ceNj8QpQzXwNLXr+XVHZNnrVIogdHn6rB2e5O8l75vah
zHe6JmvalCw0qJUy3Rc1mb6wotOJeojctFJUBxj09wFmBt4iFu/+kCwAn9qgMpiBqwzH61CqgnpW
Ln5PaFC0hHErHI1xQHBK67vTV+oOxu5oLQ8LWfrF3Ue0xI4Kpcvf0H4W/8glv6XlATP15gjww0uy
ngz/IyvomK/fSsVyJQ5eO3ID989JVBHGbOtf1Gu/KoADSMxHMUwolwujI4UTnjzqMU4w0a9QXV8e
deaetuGoM2Bq2HEOaJOdIoHQmdJmfyGGXaKgog==

 
 
 =


 
  
   
  signtext 
  RequestIssuer UGVubmVvLmNvbQ==
  action sign
  useragent TW96aWxsYS81LjAgKGlQaG9uZTsgQ1BVIGlQaG9uZSBPUyAxMF8wXzIgbGlrZSBNYWMgT1MgWCkgQXBwbGVXZWJLaXQvNjAyLjEuNTAgKEtIVE1MLCBsaWtlIEdlY2tvKSBWZXJzaW9uLzEwLjAgTW9iaWxlLzE0QTQ1NiBTYWZhcmkvNjAyLjE=
  challenge cGVubmVvLTU4MDIyODYzY2M0NGYxLjI3MDY2MzA4
  document_digests W3sia2V5IjoiM0JRRDMtVVBOQ0ctRTI2NU8tMEZXMTUtMUNMVDctODZGVUIiLCJkaWdlc3QiOiI2N2M5NmUxYzViNzRkYWMyMjI4Mzg3NzI3NWI2YzI1ZjljYTMyYzIwZDFhMzgxY2QzYmY0MGUyNjdjNTY0YThiIiwiYWxnb3JpdGhtIjoic2hhLTI1NiJ9XQ==
  client_ip OTQuMTkxLjE4NS4yMTQ=
  TimeStamp MjAxNi0xMC0xNSAxMzowMDoxOSswMDAw
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